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Aanwezigen 
 
Wijkraad : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester; vervangend voorzitter); Annemiek Arends (secretaris); Frits van der 

Ploeg (lid, groen); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); Wim Nunninkhoven (lid, Facebook); Mariëlle 

Barnhoorn (lid, sociaal domein); Sabrina de Wit (lid); Babs Slottje (lid). 
 
Gasten : Vincent Puite; Josha Puite-Jacobs; Bart Bram Spruit (St. Jacob); Diana Driessen (wijkverpleegkundige); Jacques 

Amand (Trots Haarlem); Johan Rijbroek (Trots Haarlem); Peter van de Beek; Hans Hirs, Daan Rasmussen; Rosa 

Scheper (Handhaving); G. Hameteman; I. Hameteman. 
 
Afwezig : Rien Smit, Gabe Yn Wim Nunninkhoven en Adrienne Rijk (wijkraad). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 

(de onderwerpen werden in een andere volgorde besproken, voor de notulen wordt de oorspronkelijke agenda aangehouden) 
 

1. Opening 

Antoinette opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom en vraagt eenieder zich kort voor te stellen. 

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

Antoinette geeft aan dat zij in ieder geval tot en met december als waarnemend voorzitter zal optreden als noodoplossing. 

 

3. Nieuwe voorzitter en secretaris (stand van zaken) 

Voor het voortbestaan van de wijkraad is de aanwezigheid van een voorzitter en een secretaris noodzakelijk. De wijkraad hoopt 

dat deze functies binnenkort ingevuld kunnen worden. 

 

4. Verslag vorige vergadering (Laatste vergadering maart 2020, niet bijgevoegd) 

Het verslag van de vergadering is niet doorgenomen gezien de verstreken tijd en actualiteit. 

 

5. ‘Krachtige basiszorg in de Boerhaavewijk en Europawijk’ (Uitleg en toelichting Vincent en Josha Puite-Jacobs) 

Krachtige Basiszorg is een werkwijze die zich richt op wijkbewoners met hoge gezondheidsrisico’s en/of psychologische, sociale 

en  maatschappelijke problemen. Thema’s hierin zijn bijvoorbeeld laaggeletterdheid, geldzaken/schulden, opvoeding, beweging 

en roken. Met deze werkwijze wordt op een breder vlak gekeken naar de vraag hoe de situatie van een burger, cliënt of patiënt 

kan worden verbeterd.  
  
Deze aanpak is mogelijk door de samenwerking tussen huisartsen, St. Jacob, fysiotherapeuten, het gezondheidscentrum, 

wijkverpleegkundigen, de wijkagent en andere zorg- of hulpverlening. Ook woningcorporatie Pré Wonen speel hierin een rol. 

Door het delen van kennis tussen betrokken hulpverleners kan adequater worden ingespeeld op de daadwerkelijk behoefte van 

het individu (de wijkbewoner).  
 
Door deze gezamenlijke aanpak wordt het verlenen van de juiste zorg sneller mogelijk. Te denken valt aan onderliggende 

aspecten: de huisarts zal bij een lichamelijk klacht niet in eerste instantie aan psychologische of maatschappelijke problemen 

denken, terwijl – als deze wel aanwezig zijn – het zorgtraject een andere invulling behoeft. Met de juiste aanpak – het oplossen 

van een psychologisch / maatschappelijk aspect – verdwijnen andere problemen ook vaak. 
 
Doordat het dikwijls een opeenstapeling is van uiteenlopende zaken waarmee iemand te maken kan hebben, is het voor de 

persoon in kwestie niet altijd mogelijk zelf de regie in handen te nemen. Tijdens het proces wordt bepaald wie de regie neemt, 

in overleg met de wijkbewoner. 
 
Het is overigens beslist niet het geval dat het delen van informatie plaatsvindt zonder dat iemand daar erg in heeft. Hiervoor is 

altijd toestemming nodig van de betreffende persoon. 
 
Iemand kan zelf een verzoek tot hulp indienen via de GGD, maar het kan ook aan een wijkbewoner worden voorgesteld door 

een hulpverlener. Wanneer je je zorgen maakt om iemand is het ook mogelijk dit kenbaar te maken aan één van de betrokken 

hulpverlenende partijen, die je kunnen informeren over de te bewandelen weg, óf bij de GGD, die er de juiste huisarts over zal 

informeren. 
 
Op de vraag van één van de aanwezigen of de huisarts met deze bijkomende werkzaamheden nog wel tijd heeft voor de 

‘gewone’ patiënten antwoordt Dr. Vincent Puite dat zijn ervaring is dat dit naast elkaar kan bestaan. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Stand van zaken bouw “Hof van Jacob” door dhr. B.B. Spruit (St. Jacob) (terrein voormalig verpleeghuis Boerhaave) 

Vandaag is de aanneemovereenkomst gesloten voor de bouw van de eerste twee – van in totaal zeven – gebouwen. De 

verwachting is in juni te starten met de bouw. Dit zal één à anderhalf jaar duren. 
 
Op het terrein worden circa 250 zorgwoningen en (zorg)functies zoals een kinderdagverblijf, horeca en een ZOED (Zorgverleners 

Onder Een Dak) gerealiseerd. Centraal staan de thema’s Wonen, Zorgen en Ontmoeten.  
 
Niet iedereen heeft evenveel zorg nodig en ook het soort zorgverlening verschilt.  Hier wordt op ingespeeld door verschillende 

zorgwoningen te creëren: verpleegwoningen voor mensen die intensievere en/of 24-uurs zorg nodig hebben, aanleunwoningen 

waar men zelfstandig woont en waar zorg op afspraak wordt geleverd (en in geval van nood dag en nacht op te roepen is) en 

woningen (studio) voor degenen die tijdelijk niet meer / nog niet verantwoord in de eigen woning kunnen wonen, maar 

waarvoor geen opname in een ziekenhuis of verhuizing naar woonomgeving met zorg nodig is. 
 
De opzet is de nieuwe bewoners een plek te bieden waar het leven op een ‘gewone’ manier kan doorgaan: niet naar een 

verpleeghuis, maar zorg in eigen woning. Een ander voordeel is dat zij hun familie of andere bezoekers niet aan het bed in een 

verpleegzaal. maar in de eigen vertrouwde omgeving kunnen ontvangen. 
 
Voor de 70 aanleunwoningen geldt dat er zowel woningen in de vrije sector (40%) beschikbaar zullen komen als in de sociale 

huur (60%). 
 
Op de vraag van één van de aanwezigen waar je je kunt inschrijven antwoordt dhr. Spruit dat men hiervoor terecht kan bij 

Bureau Zorgbemiddeling van St. Jacob. 

 

7. Financiële zaken (Antoinette) 

De financiën over het jaar 2020 zijn goedgekeurd. 

 

8. Wijkpolitie, Handhaving, Brandweer 

Er is een e-mail ontvangen van de wijkpolitie met het verzoek aandacht te geven aan de volgende punten: 

- Babbeltrucs 

- Diefstal fietsen 

- Fraude (hengelen uit brievenbus) 

- (Betaal)pas nooit meegeven 

- Houdt iemand zich verdacht op in de buurt? Maak melding! 
 

Als aanvulling wordt tijdens de vergadering het ontvangen van Sms’jes of What’sApp-berichten over ‘pakketjes’ die opgehaald 

kunnen worden of waar een afspraak voor gemaakt kan worden. Ga hier nooit op in! Het aanklikken van een link in een dergelijk 

bericht geeft criminelen al de mogelijkheid alle gegevens van je telefoon kunnen halen, inclusief bankgegevens. 
 
De politie laat momenteel agenten langs deuren gaan. Zij willen graag weten wie een camera heeft om dit in kaart te kunnen 

brengen, zodat er in geval van een incident in de buurt gebruik van gemaakt kan worden. 

 

Rosa Scheper geeft aan dat Handhaving, nu corona-perikelen zijn afgenomen, inmiddels zaken in de wijk weer kunnen oppakken. 
 
Van meerdere aanwezigen komen opmerkingen over hangjongeren, dealen en vuil op straat. Hierbij worden specifieke locaties 

genoemd als de Roordastraat en Professor van der Scheerstraat. Ook vindt men dat zowel Handhaving als politie te weinig 

zichtbaar aanwezig zijn in de buurt. Rosa geeft aan de genoemde zaken op te pakken en drukt iedereen op het hart voorvallen 

van overlast te blijven melden. 

 

9. Domus Plus en Skaeve Huse (stand van zaken) 

De gemeente heeft beslist over de locatie van de Skaeve Huse; dit wordt gerealiseerd aan de Vergierdeweg in Haarlem-Noord. 

De Domus Plus komt aan de Nieuweweg 2. 
 
Jacques Amand: Burgemeester Jos Wienen wil hierover nog in gesprek met omwonenden. Dit geldt tevens voor de overlast in 

het Reinaldapark. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Werkgroep Verkeer en Vervoer (Dick) 

De ‘Visie werkgroep Verkeer Schalkwijk’ is ter goedkeuring naar de vier wijkraden van Schalkwijk verzonden. Wanneer dit rond 

is, kan het document door naar de gemeente. 
 
Over de overige onderwerpen is momenteel weinig te melden; de werkgroep heeft helaas geen gesprekspartner meer bij de 

gemeente. Uitgezocht moet worden tot wie de werkgroep zich zal moeten wenden om de informatiestroom weer op gang te 

brengen dan wel te continueren. 
 
Er zijn diverse (bouw)projecten gaande in Schalkwijk. Een totaaloverzicht is nodig om te zien of alle projecten 

(verkeerstechnisch) op elkaar aansluiten. Er moet voorkomen worden dat eventuele problemen pas worden vastgesteld op het 

moment dat het al een feit is. 
 
Door het met pensioen gaan van de gebiedsmanager en het (langdurig) afwezig zijn door ziekte van de gebiedsverbinder is ook 

deze ingang bij de gemeente weg. Het wordt uitgezocht wie de plaatsvervanger is. 

*update*  Na deze vergadering is bekendgemaakt wie het (tijdelijke) nieuwe aanspreekpunt is. 

  

11. Groen/bomen in Schalkwijk (Frits) 

De gemeente maakte een plan inrichting Openbare Ruimte met betrekking tot de bomen in de Boerhaavewijk. Dit plan is 

gebaseerd op gesprekken met de klankbordgroep alsmede bewoners van de wijk. Er zullen 118 (zieke/dode) bomen vervangen 

worden en er worden 125 bomen extra geplant. 
 
Helaas moet er ook afscheid genomen worden van bomen in verband met bouwprojecten. Aan de westkant van de Louis 

Pasteurstraat is alles al weg. Er komen wel weer nieuwe bomen voor in de plaats; geen platanen meer, maar esdoorns. 
 
Frits benadrukt het belang van groen / park / speelplaats in het kader van leefruimte. Twintig jaar geleden wast dit de groenste 

wijk van Haarlem; dat willen we weer terug! 

 

12. Schalkwijk aan Zet / ontwikkelingen (Antoinette) 

De wijkraad wil weer mensen mobiliseren / motiveren voor het tweede jaar van Schalkwijk aan Zet: dien je plan in en help 

hiermee onze wijk nog leefbaarder te maken. 
 
Gabe heeft geconstateerd dat de speelplek bij de vijver voor de veiligheid van de kleinere kinderen een omheining zou moeten 

hebben. Dit is zeer geschikt als een plan voor Schalkwijk aan Zet. 

 

13. Veiligheid (Gabe) 

Frits heeft Maaike Gronheid (vervangster Kitty van Tooren) gesproken. Zij gaf aan dat het plaatsen van camera’s om 

overlastgevers te kunnen traceren aan regels is gebonden: deze mogen gedurende maximaal drie maanden op een locatie 

aanwezig zijn.  
 
Rosa meldt dat zij (tevens) coördinator overlast jeugd is en dat hieraan gerelateerde zaken met haar gecommuniceerd kunnen 

worden. 
 
Er is geconstateerd dat de bussen (voor theorie-examens; terrein CBR) voor veel overlast zorgen. 
 
Dick zegt dat hij in de buurt vaak geluiden hoort als: ‘Er wordt niets aan gedaan’ of ‘Er gebeurt nooit iets’. Dit is beslist niet het 

geval: overlast gevende zaken worden sinds jaar en dag besproken in de wijkraad. Hij benadrukt nogmaals het belang van het 

melden bij de gemeente en/of Spaarnelanden bij overlast of klachten. Zolang er geen officiële meldingen komen wordt de indruk 

gewekt dat er niets aan de hand is.  
 
Melding over bijvoorbeeld straatverlichting, afval, parkeeroverlast, slecht wegdek, wateroverlast, groen/bomen, 

speeltoestellen, overlast en vandalisme: www.haarlem.nl/melding 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

14. Sociaal/maatschappelijke zaken (Mariëlle) 

Door corona heeft e.e.a. stilgelegen, maar langzamerhand begint alles weer te draaien. 

 

DOCK start weer op. De gemeente heeft met DOCK afspraken gemaakt met betrekking tot hulpverlening (o.a. hulp in de 

huishouding); dit kan voortaan via DOCK gemeld of aangevraagd worden. 

 

Er wordt weer meer mogelijk: jongeren sporten weer en je ziet weer meer begeleiding. Mariëlle neemt hierover nog contact op 

met Het Open Huis. 
 
Het is hard nodig dat er ‘iets’ van Streetcorner komt voor het organiseren en begeleiden van activiteiten voor kinderen. De 

huidige aangewezen organisatie houdt zich vooral bezig op het gebied van sport, maar heeft geen programma voor (andere) 

activiteiten. 

 

15. Bouwen in de Boerhaavewijk (ontwikkelingen) 

Er is / wordt onderhoud gepleegd en gebouwd in het Aziëpark, het Vijverpark en binnenkort op het terrein van de 

Boerhaavekliniek. Vanaf 2023 staat de Louis Pasteurstraat (Elan) op de planning. Elan zal pas kunnen beginnen wanneer 

Eemhaven / Damiate alle materieel heeft verwijderd. 

 

16. Stand van zaken redacties: 

 Boerhaavelaar (Frits) 

De opzet van de Boerhaavelaar is enigszins gewijzigd en is in een nieuw, moderner jasje gekregen. 

 Facebook (Wim) 

De activiteiten op de Facebook-pagina liggen stil, doordat Wim in het ziekenhuis ligt. Het gaat gelukkig wel weer beter met 

hem. 

 Website (Dick) 

De website werkt weer. De pagina was helemaal wit, maar na een reset werkte alles weer naar behoren. 

 

17. Rondvraag 

 De aangevraagde picknicktafel is geplaatst voor box-gangen, deze mag niet op gemeentegrond gezet worden. Helaas staat 

de tafel nu in de schaduw, waardoor er niet veel gebruik van wordt gemaakt. 

 Er is sprake van meer honden in de wijk. Door de sluiting van het Aziëpark zoeken mensen andere plekken om de hond uit 

te laten. Poelpolder heeft overlast van niet opgeruimde uitwerpselen. 

 Er zijn rekken geplaatst voor scooters, zodat deze niet meer lukraak overal neergezet worden. Handhaving wordt verzocht 

stickers te plakken bij scooters die niet op de aangewezen plekken geparkeerd worden. 

 Mail van een bewoner: de plantenbakken bij de flats zijn aan het rotten. Kan hier iets aan gedaan worden?  

De bakken zijn gevuld door de woningcorporatie of door de gemeente. Echter, bewoners dienen te zorgen voor het 

onderhoud ervan. Inmiddels is geconstateerd (door één van de aanwezigen) dat er al iemand mee bezig is geweest en dat 

het waarschijnlijk wel goed komt. 

 Er zit erg veel onkruid tussen tegels en klinkers; hier moet nodig iets aan gedaan worden. 

 De twee bankjes nabij de voetbalkooi (Ekamastraat / Floris van Adrichemlaan) hadden het gemak van een prullenbak. Deze 

is nu verplaatst naar de kooi; dat werkt dus niet.  

 

18. Afsluiting 

Antoinette sluit de vergadering om 21.30u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te 

praten. 


